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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit lép a kormány a gödi akkumulátorgyár ügyében? 
I." 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Átlátszó nevű internetes portál írta meg, hogy kikérték Göd város és a Samsung gyár 2021-es és
2022-es  évre  vonatkozó  légszennyezettségi  adatait,  amelyek  időközben  az  Országos
Környezetvédelmi Információs Rendszerbe is felkerültek.

Ezen adatokból kiderült, hogy a 2018-as évhez képest a szén-dioxid mennyisége a hétszeresére nőtt,
a magzatkárosító NMP oldószerből pedig 2019 és 2022 között összesen 88 tonna került a levegőbe
Gödön. Az adatokból látható, hogy az NMP esetében 2021-ben kiugróan magas volt a kibocsátás,
ebben az évben ugyanis mintegy 81,468 tonna távozott a gyárból.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Mit lép a kormány a gödi akkumulátorgyár ügyében? Milyen lépéseket tesznek annak 
érdekében, hogy a légszennyezést megszüntessék és gátat szabjanak a magzatkárosító 
oldószer kibocsátásának?

• Az itt leírt adatok alapján indult bármilyen hatósági vizsgálat a gyárral szemben? 
Amennyiben igen, mi lett annak az eredménye? Amennyiben nem, kezdeményezi-e annak 
megindítását a kormány?

• Tervezi-e a kormány, hogy időszakosan vagy véglegesen korlátozza a szennyező gödi gyár 
működését?

Válaszait előre is köszönöm!

Tisztelettel,

Dr. Keresztes László Lóránt


